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Protokół z XV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 26 listopada 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 15.50. W 

sesji udział wzięło 14 radnych (jeden radny spóźnił się) oraz 8 pracowników urzędu gminy. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.  

2)  Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3) Przyjęcie porządku obrad.  

4) Przyjęcie protokołów z XIII i XIV sesji Rady Gminy.  

2. Informacja o funkcjonowaniu systemu gospodarowania odpadami komunalnymi  

na terenie gminy.  

3. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,   

2) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty targowej,  

3) w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

5) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości,  

6) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w 

tym podatku,  

7) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego,  

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w zachodniej części miejscowości Toporzysko – 

gmina Zławieś Wielka,  

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki położonej w północnej części miejscowości Rozgarty – gmina 

Zławieś Wielka,  

10) w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Toporzysko i Cegielnik,  

11) w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Cegielnik,  

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 105/6-10 położonych w miejscowości Stary Toruń – gmina 

Zławieś Wielka,  
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13)   w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

gminy Zławieś Wielka na lata 2015 – 2020,  

14) zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok.  

4. Informacja wójta o pracach między sesjami.  

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

Przewodniczący otworzył obrady XV sesji Rady Gminy, przywitał obecnych. Stwierdził, że 

na 15 radnych w sesji uczestniczy, 13 radnych, co umożliwia podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Dodał, że do porządku obrad dodana została uchwała zmieniająca 

budżet gminy na 2015 rok. Zaznaczył, że po omówieniu tematu o funkcjonowaniu 

gospodarki odpadami w pierwszej kolejności omówiona zostanie uchwała w sprawie Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej. Jednak, aby nie zmieniać numeracji uchwała zostanie podjęta 

według ustalonego porządku. W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. Wyjaśnił, że protokoły z sesji były dostępne w biurze rady i 

znajdowały się na stronie internetowej. Zapytał, czy są uwagi do protokołów. Nikt z 

radnych nie zgłosił uwag. W wyniku przeprowadzonego głosowania protokoły zostały 

przyjęte jednogłośnie. Poprosił o omówienie informacji o funkcjonowaniu systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy. 

Ad.2 Informacja o funkcjonowaniu systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie gminy. 

Mariola Musiał – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Przedstawiła radnym ww. informację. – Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i otworzył dyskusję. 

Rafał Żelazek – radny  

Zapytał, jakie miejscowości nie są objęte odbiorem odpadów ulegających biodegradacji.  

Mariola Musiał – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Wyjaśniła, że tylko 3 miejscowości są objęte wywozem takich odpadów i są nimi Przysiek, 

Rozgarty i Stary Toruń. W pozostałych miejscowościach nie wprowadzono jeszcze takich 

usług. Wyjaśniła, że jeżeli będzie taka potrzeba, a możliwości finansowe na to pozwolą to nie 

widzi problemu, aby takie odpady były odbierane z innych miejscowości, trzeba to jednak 

dobrze przeanalizować.  

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał, czy właściciele wszystkich gospodarstw domowych złożyli deklaracje i są objęci 

opłatami za odpady.  

Mariola Musiał – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
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Wyjaśniła, że raczej nie ma już takich nieruchomości, może jedynie zdarzyć się, że właściciel 

nowo wybudowanej nieruchomości jeszcze nie złożył deklaracji.  Dodała, że na bieżąco 

weryfikowane są takie informacje, a właściciele wzywani są regularnie do składania 

dokumentów.  

Ad. 3 Podjęcie uchwał. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie tematu. Przypomniał, że tak jak na początku wspominał w 

pierwszej kolejności zostanie omówiona uchwała dot. Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. 

Jednak uchwały będą podejmowane w taki sposób, w jaki zostały umieszczone w porządku 

obrad.  

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Poinformował radnych o drobnych poprawkach, jakie zaszły w uchwale i poprosił o 

zaznaczenie ich w swoich egzemplarzach. Oddał głos panu Stanisławowi Krzeszewskiemu.  

Stanisław Krzeszewski – przedstawiciel firmy odpowiedzialnej za opracowanie PGN 

Wyjaśnił, czym jest PGN, jakie są jego cele i czemu służy. - Plan Gospodarki Niskoemisyjnej 

w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu w omawianym temacie. Przewodniczący 

ponownie przypomniał radnym, że uchwała zostanie podjęta zgodnie z ustalonym 

porządkiem. Poprosił o omówienie pierwszego projektu uchwały.  

Sylwia Sypek – podinspektor ds. obsługi rady gminy 

Odczytała uzasadnienie do uchwały. 

Rafał Żelazek – radny 

Powiedział, że chciałby uzyskać odpowiedź na pytanie, które zadał na komisji, a dotyczyło 

ono wysokości środków przyznawanych w poszczególnych gminach na działalność sportową.  

Sylwia Sypek – podinspektor ds. obsługi rady gminy 

Odpowiedziała, że zebrano takie informacje i przedstawiła je radnemu. 

Rafał Żelazek – radny 

Powiedział, że od lat walczy o to, aby kwota przeznaczona na sport była wyższa, ponieważ 

zawsze są to za małe kwoty. Dlatego prosi Pana wójta o pochylenie się nad tym tematem. 

Dodał, że jest to jego osobista uwaga, ponieważ sport w gminie się rozwija, a nie idą za tym 

środki. Podziękował wójtowi za pomoc, którą mimo wszystko organizacje sportowe 

otrzymują od gminy, ale dodał, że mimo to nie jest ona wystarczająca.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do tego projektu uchwały. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu w tej sprawie. Złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał. Wniosek 

został przyjęty jednogłośnie.  Odczytał projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/73/2015 w sprawie Programu współpracy Gminy Zławieś Wielka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

opłaty targowej.  

Małgorzata Kulas – inspekt ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych.  

Wyjaśniła, że proponuje się uchylenie uchwały, ponieważ opłaty z tego tytułu są znikome. 

Gmina nie ma targowiska i trudno jest egzekwować tę opłatę.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie miał pytań. Odczytał projekt do uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/74/2015 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty targowej została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały. 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych.  

Wyjaśniła, że ustalenie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych jest 

konieczne, ponieważ poprzednie ze względów formalnych oraz funkcjonalnych należy 

uaktualnić. Powiedziała, że uległy zmianie podstawy prawne oraz dodane zostały dodatkowe 

rubryki np. w podatku od nieruchomości.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję.  Nikt z radnych nie miał pytań do uchwały. Odczytał projekt. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/75/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji  

podatkowych została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały.  

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych.  

Odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz informację dotyczącą maksymalnej kwoty podatku oraz kwoty 

proponowane. Wyjaśniła, jakie będą z tego tytuły wpływy do budżetu. – Informacja w 

załączeniu do protokołu.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję  

Janusz Fifielski – radny 

Wyjaśnił, że chciałby złożyć wniosek o podniesienie stawki podatku od gruntów pozostałych 

z kwoty 0,22 zł do kwoty 0,25 zł. Wyjaśnił, że chciałby urealnić procentowy udział tego 
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podatku w ustawowych składkach ustalanych przez ministra, ponieważ wszystkie inne stawki 

przekraczają ponad 50% ministerialnej stawki. Uważa, że dzięki temu znacząca kwota 

wpłynie do budżetu. Przedstawił argument dotyczący udziału podatku PIT w budżecie gminy 

i dodał, że z jego punktu widzenia po zmianie kwoty wolnej od podatku do gminy również 

wpłyną niższe środki. Dlatego biorąc to wszystko pod uwagę, uważa, że należy podwyższyć 

podatek od gruntów pozostałych, aby ogólnie rzecz biorąc gmina nie była tak bardzo stratna z 

tego tytułu. 

  

W związku z wnioskiem radnego rozwinęła się dyskusja, w której udział wzięła radna 

Walkowiak, radny Pyzik oraz radny Fifileski.  Nikt więcej nie zabrał głosu w temacie.   

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Fifielskiego dotyczącego zmiany 

kwoty w paragrafie 1 pkt 1 lit z 0,22 zł od 1 m2 na 0,25 zł za 1 m2. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony. 3 radnych było za 

przyjęciem wniosku, 7 przeciw 4 wstrzymało się od głosu.   

Nikt z radnych nie miał więcej pytań do uchwały. Odczytał projekt. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/76/2015 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została podjęta przy 11 głosach za, 1 przeciw i 2 wstrzymującym się 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych.  

Omówiła projekt uchwały. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zgłosił się. 

Odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/77/2015 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości została podjęta 

jednogłośnie 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych 

Wyjaśniła, że podatek od środków transportowych został taki sam, czyli na poziomie roku 

bieżącego, a jedyne zmiana dotyczy opłaty lokalnej dotyczącej ilości miejsc do siedzenia w 

autobusie. Stawki pozostają bez zmian.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/78/2015 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Małgorzata Kulas – inspektor ds. wymiaru podatków i opłat lokalnych.  

Odczytała projekt uchwały. Powiedziała, że proponuje się przyjęcie stawki takiej jak w roku 

bieżącym.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/79/2015 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego 

została podjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego  

Wyjaśnił, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w zachodniej części 

miejscowości Toporzysko dotyczy terenu wzdłuż drogi nr 80 naprzeciwko piekarni pana 

Śliwy. Podjęcie tej uchwały inicjuje procedurę podjęcia działań w celu objęcia ww. obszaru 

planem miejscowym.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/80/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w zachodniej części 

miejscowości Toporzysko – gmina Zławieś Wielka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu miejscowego dla miejscowości Rozgarty. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego  

Wyjaśnił, że uchwała dotyczy terenu tzw. enklawy w Rozgartach. Prostujemy tym 

niedogodności wynikające z poprzedniego planu miejscowego dotyczące nieprzekraczalnej 

linii zabudowy.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/81/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działki położonej w północnej 

części miejscowości Rozgarty – gmina Zławieś Wielka została podjęta jednogłośnie 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie nadania nazw ulic.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Odczytała uzasadnienie do uchwały. Wyjaśniła, że nazwy ulic nadawane są tematycznie, aby 

łatwiej zlokalizować ich położenie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/82/2015 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Toporzysko i Cegielnik 

została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśniła, że mieszkanka Cegielnika złożyła wniosek do rady sołeckiej o nadanie nazwy 

ulicy Dobrzyńska. Rada sołecka zaakceptowała propozycję i nie ma przeszkód, aby droga 

została tak nazwana.  

Andrzej Pyzik – radny 

Powiedział, że nadajemy nazwę ulicy od osoby, która przy niej mieszka. Uważa, że nie 

powinno się tego robić.  

Józef Rassak - radny 

Uważa, skoro rada sołecka tak postanowiła to nie widzi problemu i prosi o pozostawienie tej 

nazwy i podjęcie uchwały. 

Jerzy Dudzic - radny 

Powiedział, że nazwa ulicy od nazwiska powoduje łatwiejszą lokalizacje.  

Wioleta Warzocha - radna 

Powiedziała, że trzeba uważać, bo będzie więcej takich wniosków.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Odczytał projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/83/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cegielnik została 

przyjęta przy 8 głosach za, 4 przeciw i 2 wstrzymujących się. 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego  
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Omówił lokalizację terenu, który ma zostać objęty planem miejscowym w Starym Toruniu i 

wyjaśnił, że ma to na celu wyeliminowanie pasa technologicznego, aby lepiej 

zagospodarować ten teren.  

Andrzej Pyzik – radny 

Uważa, że ten teren powinien zostać wykluczony z planu miejscowego, ponieważ w latach 

80-tych był bardzo podmokły i można było pływać po nim łódką, albo kajakiem.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego  

Wyjaśnił, że teren jest już objęty planem miejscowym, a gdyby wyeliminować ten teren i 

wprowadzić zakaz budowy spowoduje to obniżenie wartości nieruchomości powodem, czego 

byłyby bardzo wysokie koszty poniesione przez gminę.  

Andrzej Pyzik – radny 

Sporządzanie planów miejscowych dla terenów bagiennych lub torfowych nie powinno mieć 

miejsca. Uważa, że podjęcie nowej uchwały powoduje to, że my zgadzamy się na takie 

działania.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Chodzi o zlikwidowanie pasa technologicznego. Jeżeli tego nie zmienimy właściciel może 

wystąpić o odszkodowanie z tytułu przebiegu linii energetycznej, która powoduje obniżenie 

wartości nieruchomości.  

Andrzej Pyzik – radny 

Jest przeciwny zabudowie na podmokłych terenach, osoba, która zgodziła się na taki plan 

powinna zostać pociągnięta do odpowiedzialności prawnej 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosili się. 

Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/84/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 105/6-10 położonych w 

miejscowości Stary Toruń – gmina Zławieś Wielka została podjęta przy 9 głosach za 1 

przeciw i 4 wstrzymujących się 

Przewodniczący przypomniał, że uchwała dotycząca PGN była omawiana, jako pierwsza. 

Zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał 

projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/85/2015 w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Zławieś Wielka na lata 2015 – 2020 została 

podjęta przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok.  
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Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Na podstawie uzasadnienia do uchwały omówiła zmiany w budżecie. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt nie zgłosił się. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XV/86/2015 zmieniająca uchwalę w sprawie budżetu gminy na 2015 rok została 

przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił wójta o przedstawienie informacji o pracy między sesjami.  

Ad. 4. informacja o pracy wójta między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił radnym ww. informację. – sprawozdanie w załączeniu do protokołu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i otworzył dyskusję. 

Rafał Żelazek - radny 

Zapytał, czy Marszałek Całbecki będzie tylko mówił o budowie promu przez najbliższe 5 lat 

czy w końcu zacznie się dziać coś konkretnego w tej sprawie. 

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że uruchomiano już projekt rozbudowy drogi od drogi nr 80 do wału włącznie 

z budową drogi rowerowej. Działania zmierzają do rozpoczęcia budowy, ponieważ proszono, 

aby gmina zabezpieczyła środki w WPF na ten cel. Planuje się zakończenie tej inwestycji w 

perspektywie finansowej 2014-2020.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał o budowę ścieżki rowerowej na odcinku łączącym Toruń z Bydgoszczą.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że rozmawiał z prezydentami obu miast i jeżeli oboje zgodzą się na tę 

inwestycję, to zostanie ona wpisana do zadań ZIT-u. Niestety, przwiduje się tylko 17 % 

środków z ZIT-u na budowę ścieżek rowerowych.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował, za omówienie tematu i otworzył wolne wnioski i zapytania.  

Ad.5. Wolne wnioski i zapytania.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Przypomniał o tym, że w Cichoradzu po zrobieniu monitoringu na wsi miała zostać 

postawiona lampa oświetleniowa, poprosił o zajęcie się tym tematem.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił radnym bieżące informacje.  
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Rafał Żelazek - radny 

Zapytał, czy w nowym budżecie gminy uwzględniono środki na stypendium dla dzieci 

szczególnie uzdolnionych.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że takie środki zostały zabezpieczone.  

Rafał Żelazek - radny 

Zapytał ile czasu może trwać postawienie jednej lampy.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że to może trwać nawet do 14 miesięcy.  

Rafał Żelazek - radny 

Poprosił o możliwie szybkie załatwienie sprawy postawienie lampy przy GOKiS-ie, dodał, że 

sprawa już ciągnie się dłuższy czas. Zapytał, czy planuje się rozbudowę szkoły muzycznej w 

Górsku.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że nie może za dużo powiedzieć w tym temacie, ponieważ sam nie jest do 

końca zorientowany. Po spotkaniu, które ma się jutro odbyć będzie mógł przekazać więcej 

informacji.  

Janusz Fifielski – radny 

Poinformował radnych, że sam udał się do energetyki, aby dowiedzieć się, dlaczego tak długo 

trwa postawienie lampy i niestety jego wizyta nic nie pomogła, ponieważ, trudno jest uzyskać 

od kogokolwiek tam pracującego konkretne informacje, należy uzbroić się w cierpliwość.  

Zapytał o budowę drogi z Gutowa do Zarośla Cienkiego.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że złożono wnioski do PROW-u w tej sprawie i czekamy na odpowiedź.  

Aleksander Hamerla - radny 

Zgłosił naprawę drogi w Siemoniu w stronę Ciupaka.  

Ad.6. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że tematy obrad zostały wyczerpane i o godz. 15.50 zamknął obrady XV sesji 

Rady Gminy.  
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